
 
 
 
 
Tekst inspreken cie vergadering gemeente Bestuur en Middelen 4 april 
2024 
 
Geachte voorzitter, geachte raadsleden.  
Naar aanleiding van onze uitnodiging aan omwonenden inzake onze voorgenomen plannen om ons 
park en onze vereniging toekomstbestendig te houden, kreeg u als gemeente al voor onze 
informatieavond een brief van omwonenden en daaropvolgend een inspreker in de commissie 
Grondgebied van maart 2024. 
Het lijkt ons als bestuur van LTC Bloemendaal goed ook onze kant van onze plannen hier kort voor het 
voetlicht te brengen. We zullen niet ingaan op onjuiste data en veronderstellingen in de brief en in de 
tekst van de inspreker. 
 
Als enige tennisvereniging in het oorspronkelijke Bloemendaal, inmiddels meer dan 75 jaar oud, zien 
wij niet alleen de algemene trend binnen de tenniswereld op onze vereniging van toepassing, maar 
constateren ook dat ons ledenaantal van enkele jaren geleden sterk tanende is doordat wij gewoon 
leden te weinig te bieden hebben t.o.v. andere parken in de regio. Het aantal leden is in de afgelopen 
6 jaar gedaald van iets boven de 400 naar iets boven de 300. Dat heeft ons tot de conclusie gebracht 
dat wij, zonder passende maatregelen, langzaam maar heel zeker ons hoofd niet boven water zullen 
kunnen houden. Intensief (te intensief) vrijwilligerswerk op het gebied van groot onderhoud van de 
banen houdt ons nu nog overeind, maar dat is niet vol te houden. Zonder acties een failliete boedel 
dus. En dat is niet in het belang van leden, niet van omwonenden en ook niet de gemeente dunkt ons. 
Het belang van onze vereniging mag niet onderschat worden binnen de Bloemendaalse 
gemeenschap.  
Van een bestuur mag verwacht worden dat zij zich optimaal inspannen om die 
toekomstbestendigheid wel degelijk te organiseren. In dat licht hebben wij in het geweld van 
hardcourt banen, Padel en baanverlichting (wij zijn echt de enige tennisvereniging in de regio zonder 
verlichting ) besloten om in onze toekomstplannen NIET te kiezen voor hardcourt, NIET voor Padel, 
maar WEL voor traditioneel gravel (voor de echte liefhebbers) met een heel speciale plintverlichting 
op de hiervoor gunstig gelegen banen 1 en 2. Een plintverlichting die op geen enkele wijze te 
vergelijken is met de situatie en de discussie van 10 jaar geleden. 
Wij hebben echt ons huiswerk goed op orde en mogen constateren dat we met die plintverlichting, 
gemonteerd aan ons hekwerk en geen masten dus, in zeer ruime mate binnen alle geldende normen 
blijven qua “lux” effecten op de gevels en de candela. Dat was 10 jaar geleden echt anders. Een en 
ander wordt bevestigd door het rapport van ODIJmond van september 2023, die daarin aan de 
gemeente een positief advies afgeven. Wij zijn er dan ook van overtuigd dat wij heel reële plannen 
hebben en op geen enkele wijze bestaande regelgeving of normen dreigen te raken.  
 
Natuurlijk speelt de beleving door omwonenden van verwachte overlast een rol in ons vervolg. Wij 
werken al jaren op eigen initiatief aan mogelijke negatieve beleving door omwonenden van overlast: 
een elektrische trekker erbij, op zondagen pas baanbezetting vanaf 09.00 uur, een coniferenhaag 
tussen park en woningen etc. etc.  
Wij zullen de dialoog met omwonenden blijven opzoeken en plannen daarom binnenkort een tweede, 
nu participatie, bijeenkomst. De dialoog moet  wel van twee kanten komen. 
Dank voor uw tijd en aandacht.  


